
Utvärdering COL 2013/2014 

 

När är det bäst att arrangera COL-fester? Vardagar eller helger? Vardagar 

innebär att vissa måste gå hem tidigare, medan helger ofta krockar med 

tävlingar eller andra resor. 

 

Alla svar: 

Festerna borde arrangeras efter säsong på en helg.  

 

Helg. Förutsatt att det inte är alltför stor tävlingshelg. Alla kan inte gå på allt! Alla kan inte bli 

nöjda. Tyvärr.  

 

kvittar! men visst har helgarrangemangen blivit bättre just av den anledningen! 

 

varierar på vilken sorts fest det är, typ herr-dammiddag kan vara på en vardag medans de lite 

större festerna som SM-fest kan vara på helgen (beroende på vad det krockar med på helgen 

såklart)  

 

Tycker det är lättare när det är på vardagar då det oftast händer annat på helgen men anser att 

det borde vara blandat vardagar och helger.  

 

Fredagkvällar är bra tycker jag.  

 

Ingen åsikt. (Bara det inte krockar med mina andra aktiviteter)  

 

Helger ger roligast fester, alltså är helger bäst.  

 

Vardagar, torsdagar.  

 

Pass 

 

Sent i veckorna/helger passar bäst. Torsdagar, Fredag, Lördagar är de bästa dagarna, när det 

är ickesäsong passar helgerna bäst. 

 

På vinterhalvåret kan man köra helger, och även kanske i maj efter att tävlingarna är slut. 

Annars tycker jag inte det är så stort problem med vardagar, vi är ju ändå studenter och många 

har inte lektioner/obligatoriska moment varje dag. 

 

Fredagar. Dom som ska tävla på lördag kan gå hem tidigare. Dom som inte ska kan stanna. 

 

Under vinterhalvåret är helger helt klart bäst. Under tävlingssäsong vet jag inte vilket som är 

bäst.  

Vad tycker du om festerna som arrangerats? Behövs det fler festliga 

tillställningar och i så fall några förslag på vad? 

 
Alla svar: 

Tycker det är lagom många.  



 

Festerna är bra och ganska lagom många.  

 

De har varit bra! Väldigt roligt och varierade fester. Kul med teman! Kanske ännu mer 

lekar/aktiviteter skulle vara kul. Och lite mer "lära-känna-lekar", om man inte känner så 

många sedan tidigare.  

 

Festerna har vart bra, lagom utsprida över året. Hade vart önskvärt med mer aktiviteter i 

samband med festerna, så som lekar/jykel.  

 

oj va skoj!  

 

De är jättebra!  

 

Har tyvärr inte kunnat vara med på någon fest ännu.  

 

Bra fixat! Jag är mycket imponerad av hur ni lyckades med SMfesten som bara blev större 

och större. 2 fester på hösten och 2 på våren (förutsatt att ÖLol har efterfest då) känns väl 

rimligt. Tillsammans med övriga aktiviteter, olika KM. För att kunna utöka måste nog den där 

utökade festsektionen komma igång!  

 

Pass 

 

Kul men fler behövs ej för min del. 

 

de är bra, lagom till antal. 

 

Gärna fler aktiviteter på festerna :) 

 

Lagom många. 

 

Kanon! Någon slags 5-kamp/skattjakt/heldag m. grillning i skogen i början av läsåret kanske? 

 

Lagom med 4 fester per år. Andra sociala aktiviteter som inte är fester kan ökas.  
 

Under året har vi haft organiserade träningar måndagar och onsdagar. Vi har 

kört några långpass på söndagar. Vad tycker du om antalet träningar? Om du 

efterlyser mer träning - vad vill du träna? Orientering, intervaller, distans, 

alternativt?  
 

Alla svar: 

Tycker det är en bra mix på träningarna som det är nu. Kanske fler orienteringspass på 

onsdagar istället för intervaller, men samtidigt så blir det ju också betydligt mer jobb för de 

träningsansvariga  

 

Jag tycker det är bra som det är!  

 

Jag har uppskattat långpassen! Måndagar och onsdagar har också varit bra. Jag önskar mer 

terränglöpning på onsdagarna.  

 



Testlopp på Grus8an som stående pass, minst en gång per termin. snabbdistans ibland istället 

för intervaller/alt. ett snabbdistanspass på lördagar istället för långpass sön eller både och.  

 

Bra!  

 

Tycker det är bra och finns lagom med träningar att gå på. Vore roligt med flera 

orienteringsträningar men kan vara jobbigt att få ihop. 

 

Det är bra. 

 

Långpassen på söndagar har vart ett bra initiativ! Intervallerna på onsdagar får gärna varieras 

lite mer i den mån att det kan vara ol-intervaller så länge det är barmark varvat med väg/stig 

intervaller och sedan om vinter funkar det bra med sprint-ol intervaller som alternativ så det 

blir lite orientering även om vintern 

 

Tycker urvalet av träningar varit gott och kvaliteten varit god. Kanske mer orienteringsträning 

i framtiden 

 

Självklart vill jag ha mer orienteringsträningar, men det handlar väl om vad som ska vara 

genomförbart också. Måndagsträningen (styrka + innebandy) är kanonbra! Jag skulle 

jättegärna ha två sådana träningsdagar i veckan under vintern. Alltså styrka+innebandy på 

måndagar OCH på t.ex torsdagar.Student-orienteringsföreningen i Linköping (Lithe Vilse) har 

något de kallar för "Wintercup" och det tycker jag att COL borde ta efter. Det är löpträning 

där man får en karta med ledtrådar som leder till olika ställen i stan. Jättekul och bra träning! 

Kristin Skaar vet mer om vad Wintercupen innebär, prata med henne 

 

Kul med långpassen, synd att man inte tagit sig i kragen och dykt upp! 

 

Tycker det är synd att inte ta hänsyn till att alla andra klubbar i Göteborg kör intervaller på 

tisdagar. Hade därför varit bättre att ha intervallträningen på torsdag eller byta till 

distans/orientering på onsdagar då det inte känns optimalt att köra hårda intervaller två dagar i 

rad. Annars väldigt bra med tre träningar i veckan! 

 

För mig är det viktiga att få träffas och umgås. Sedan blir träningen som en bonus! 

Styrketräningarna är väldigt bra tillsammans med innebandyn. Jag har inte varit med på så 

många intervallpass 

 

Jag tycker antalet är bra. Jag skulle inte hinna mer fler COLträningar pga annan träning. 

 

Jag tycker det är ett bra utbud, är mest ute efter att träna löpning. Då jag inte kan orientera så 

hoppar jag oftast över träningarna om det verkar vara avancerad orientering på gång. Men 

COL är ju för orienterare, så det är väl bra att det tränas orientering då och då. 

 

Jag tycker det har varit lagom många, det passar bra med övriga träningsutbudet bland 

orienterings klubbarna i Göteborg.  
 

Är du intresserad av att åka på träningsläger i stil med Orsa-lägret? Var 

skulle du vilja åka? 

 
Alla svar: 

Skidläger borde vara tradition. 



 

Orsa-lägret var väldigt kul och fint organiserat! Jag följer gärna med på flera träningsläger.  

 

Alltid trevligt med läger, särskild på vintern när det inte är så många andra aktiviteter. Orsa 

var kanon.  

 

Ohja! Orsa var riktigt fint, skulle kunna tänka mig att åka dit igen! Annars, bruksvallarna eller 

liknande? Dock lite långt att åka kanske...  

 

Verkligen! Det var toppen! Gärna ett nytt skidläger nästa år! Kan vara ett ännu mindre ställe 

än Orsa men det är viktigt att det finns mycket spår. Sen skulle jag gärna åka på OL-läger. 

Kanske i typ maj eller på hösten. Behöver inte vara långt borta eller särskilt lyxigt boende, i 

någon klubbstuga typ? Hårt underlag funkar också! Ytterligare en idé skulle kunna vara att 

åka på tävlingshelg ihop? Hallandspremiären eller något liknande?  

 

Träningsläger är grymt kul och skidläger fungerar bra både i tiden (efter tentorna nästa år) och 

som avlastning i den vanliga träningen. Ett vår/höst läger hade vart roligt men är nog svårt att 

få till under rådande säsong. Träningsdagar kan vara ett bra alternativ med 2 träningar i 

anslutning till Göteborg och gemensam lunch med kanske någon aktivitet, inte så dyrt och 

tidskrävande men bra för gemenskapen. 

 

Haldenlägret var perfekt upplägg! 

 

Ja. Och jag tycker snöläger är bättre än barmarksläger. Inga spec önskemål så länge det är 

inom rimlig restid. 

 

Låter kul, men vet inte vart! 

 

Var inte med i år, men kan absolut tänka mig att åka med på en sådan resa. 

 

Ja! Orsa nästa år igen! 

 

Eventuellt, Orsa är ett bra ställe i så fall! 

 

Skidläger vinter. Plats mindre viktigt bara det finns stugor och spår. 

 

Träningsläger är kul!  
 

Vad tycker du om kostnaderna för COL:s aktiviteter? Tycker du något är för 

dyrt eller något är för billigt? 

 

Alla svar: 
Jag tycker att det har varit skäliga priser. Bra! 

 

Kostnaderna ligger på en normal nivå. Kläder och dylikt subventioneras bra och ligger på en 

bra nivå. Läger och resor hade önskvärt vart billigare men då behövs sponsorer/arrangemang 

för att göra det möjligt. 

 

Bra! 

 



Nej tycker det är precis lagom.  

 

Tycker generellt att COLs fester är ganska billiga. Och billigt är gott.  

 

Jag tycker COL är billigt! Förrut, innan jag lagade själv, tänkte jag att onsdagsmaten borde 

varit billigare men det är ju så mkt som det kostar. Man hade faktiskt kunnat ta lite mer betalt 

för träningskläderna, meeen å andra sidan ska man inte heller bara lägga klubbens pengar i en 

hög. 

 

NSM är för lite subventionerat och kan vara stor anledning varför så få vill åka när det 

arrangeras utanför Sverige. 

 

Bra priser. 

 

Det är verkligen inte för dyrt i alla fall!  

 

Rimliga.  

 

Lagom! 

 

Det är ok. Billigt, men det ska det vara.  

 

Rimliga 

 

Billigt är det, men om det är för billigt vet jag ej, det får nog kassören avgöra. 

 

För den mängden träning man får är avgiften väldigt gynnsam! 

 

Känns som kostnaderna är helt okej.  

 

Finns det andra aktiviteter som inte faller under tränings- eller festkategorin 

som COL bör arrangera? Vad? 

 
Alla svar: 

Kanske COLs tur att arrangera NSM nästa gång det är i Sverige?? Stort arrangemang men tror 

vi har förutsättningarna!  

 

Kanske att delta på något vis inom Göteborgsvarvet som arrangör eller dylikt för att dra in lite 

extra pengar. 

 

Tyckte det var ett kul initiativ med laserdoom, det skulle kunna var någon mer sådan aktivitet. 

Kanske gå och bowla eller något sånt. 

 

Inte på rak arm.  

 

"Trivselaktiviteter" som till exempel av Laserdome som vi spelade i våras är alltid trevligt.  
 



COL har köpt in tröjor och jackor från Trimtex. Finns det andra grejer du 

tycker COL bör satsa pengar på vad gäller den typen av material? 

Alla svar: 

Ett antal reflexvästar som används på onsdagsträningarna.  

 

Tycker att hemsidan skulle kunna snyggas till. 

 

I och med att NSM är enda tävlingen där man representerar COL så behövs inget tävlingsställ 

i den utsträckningen. En ny leverans av buffar när lagret är slut kan vara en idé men annars 

har folk så mycket kläder via sina klubbar att allt annat i klädväg är överflödigt. Dock tycker 

jag att tygmärken med col-emblemet som motiv hade vart en fin idé att sy på egna grejer så 

som hattar eller dylikt att ha på fest/NSM.  

 

Inte vad jag kan komma på..  

 

Nej, inte vad jag kommer på. 

 

Nej, det är lagom för en träningsklubb...  
 

Övriga synpunkter på verksamheten? Kan vara vad som helst!  

 

Alla svar: 

Tycker att styrkan borde varieras mer, andra övningar. Och var har musiken tagit vägen? 

Väldigt bra verksamhet! Kul att få vara med och träna och gött att kunna äta efteråt på 

onsdagarna! Tur att vi har Vera Sandberg så man kan lämna grejer. Det går inte att boka ett 

annat grupprum eller liknande de få gånger salen är upptagen? Det är som sagt mycket värt att 

kunna äta och lämna packning.Bra att ni påminner på hemsidan om att fler matlagare behövs. 

Om det inte räcker till så kanske man kan fråga folk om de har något emot att laga en och en 

och därmed sprida ut sig på fler veckor? Jag lagar mycket hellre själv en gång än att laga 

tillsammans fler gånger och missa fler träningar, eller att det saknas mat pga brist på 

matlagare. 

Tycker det är jättebra arrangerat: både bra kvalité på träningarna och festerna!  

Bra jobbat och tack till årets styrelse!  

Verksamheten är mycket bra. Alla som är med och arrangerar och håller i aktiviteterna skall 

ha en stor eloge!  

GRYMT bra jobbat av årets styrelse! Jag är imponerad. Bra tävlingar och träningar och KUL 

att det blev en ny omgång kläder och ett nytt läger, och omväxlande att lägga det på vintern. 

Jag tycker vinterläger är bättre än vår, även om jag själv tyvärr inte kunde följa med den här 

gången.  

Nä, stolt COLare!  

Tycker årets styrelse har gjort ett bra jobb.  

Det enda som saknas är väl egentligen en inkomstkälla av något slag. Svårt att få tag i 

sponsorer i Göteborg, att vara delaktig i något typ av arrangemang är egentligen enda sättet att 

dra in pengar tror jag sen får man ta ställning till om det behövs mer pengar i verksamheten?  



Tycker det är bra att COL finns och den verksamhet som bedrivs är bra!  

Att hemsidan uppdateras, information kommer god tid är väsentligt för att man ska kunna 

planera träningsveckan och kunna deltaga på aktiviteter. 

COL borde ha musik till styrkan.  

 

 


